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januari 2014 på Söder; kommer det nya digitala hjälpmedel för 

äldre som ska välja stadens utförare, som föreslås i budget 2014, 

innehålla kriterier som kollektivavtal, andelen av heltidstjänster, 

avtal om meddelarskydd, personalens utbildning, mm; vilka rutiner 

för anmälan om Lex Sarah gäller för att förhindra att dokument om 

en vårdtagare sparas i en annan vårdtagares digitala mapp i 

Paraplysystemet och hur detta förhåller sig till regler om sekretess? 

 

Inga fler frågor anmäls och därefter fastställs dagordningen. 

 

 

§ 5 Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter och 
ersättare 

Inga skrivelser från nämndens ledamöter och ersättare inlämnats.  

 

 

§ 6 Förvaltningschefens information 

Direktören Eva Frunk Lind informerar om Goda Exempel mässan 

som har ägt rum den 13 maj 2014 i Globen Annexet. I mässan 

presenterades 180 goda exempel från stadens verksamheter. Mässan 

blev välbesökt. Under förmiddagen genomfördes flera seminarier 

rörande äldreomsorgen och på eftermiddagen släpptes en ny bok 

”Äldreomsorgens värdegrund”.  Boken är skriven för inspiration 

och kunskap för medarbetare inom stadens äldreomsorg och 

kommer att spridas ut i verksamheterna. Boken delas ut till 

närvarande nämndsledamöter och ersättare och kommer att skickas 

ut till de politiker i äldrenämnden som fick förhinder. 

 

Direktören Eva Frunk Lind informerar också om ett rådslag som i 

dag ägde rum på Mälarbacken i Bromma. Ett till rådslag kommer att 

genomföras den 26 maj på Älvsjö servicehus. 

 

§ 7 Tertialrapport 1 för äldrenämnden för år 2014  

Ärende 

Föreligger ärende dnr 122-172/2014 

 

Yrkanden 

Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M) och ledamoten Helen 

Jäderlund Eckardt (FP) yrkar bifall till förvaltningens förslag till 

beslut med instämmande av vice ordföranden Christopher Ödmann 

m.fl. (MP), ledamoten Mirja Räihä m.fl. (S) och tjänstgörande 

ersättaren Brit Rundberg (V). 
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Vice ordföranden Christopher Ödmann m.fl. (MP) anmäler eget 

särskilt uttalande med instämmande av ledamoten Mirja Räihä m.fl. 

(S) och tjänstgörande ersättaren Brit Rundberg (V). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att samtliga partier ställde sig bakom 

förvaltningens förslag till beslut.  

 

 Äldrenämndens beslut 

 

1. Äldrenämnden godkänner Tertialrapport 1 och överlämnar 

den till kommunstyrelsen 

2. Äldrenämnden föreslår kommunstyrelsen att hos 

kommunfullmäktige föreslå budgetjustering om 0,4 mnkr 

för att täcka kostnader för drift och underhåll av 

omsorgsdagboken 

3. Äldrenämnden föreslår kommunstyrelsen att hos 

kommunfullmäktige föreslå budgetjustering om 0,5 mnkr 

för 2014 års kostnader avseende försöksverksamhet av 

digitalisering av trygghetstelefoner 

4. Äldrenämnden föreslår kommunstyrelsen att hos 

kommunfullmäktige föreslå en utökning av äldrenämndens 

investeringsplan om 2,4 mnkr för 2014 års utgifter avseende 

lokalutrustning 

5. Äldrenämnden anmäler omslutningsförändringar om 65,0 

mnkr för kommunstyrelsens godkännande 

6. Äldrenämnden föreslår kommunstyrelsen att senast den 1 

oktober 2014 besluta om att Socialstyrelsens modell ”Äldres 

behov i centrum” (ÄBIC) införs i Stockholms stad 

7. Äldrenämnden föreslår kommunstyrelsen att besluta om att 

Stockholms stad genom äldreförvaltningen senast den 30 

september 2014 lämnar en ansökan om deltagande i EU:s 

konsortium Innolife och ansöker om att bli utsedd till EU:s 

Knowledge and Innovation Community (KIC) som ”core 

partner” i KIC Innolife. 

 

Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Särskilt uttalande från (MP) med instämmande av (S) och (V): 

”Vi Miljöpartiet, Socialdemokraterna och Vänsterpartiet kan inte 

godta tertialrapportens påstående (sid 7) att "De äldres behov av 

olika boendeformer är tillgodosedda". Alla vet att många äldre som 

vill ha och behöver bostad i servicehus får avslag på sin ansökan. 

Det finns flera områden att förbättra inom äldrenämndens område. 

Det behövs ett språk- och kulturlyft för att bättre ta tillvara 
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kompetenserna hos personalen i äldreomsorgen, och för att de äldre 

ska få en äldreomsorg av högsta kvalitet. Förutsättningarna för en 

riktad arbetstidsförkortning för kategorier med tung 

arbetsbelastning och oregelbundna arbetstider bör utredas. Det 

skulle ge ökad kvalitet i omsorgen, minskad sjukfrånvaro, mer 

kontinuitet gentemot omsorgstagarna, mer heterogena 

personalgrupper samt underlättad schemaläggning. Vi vill stärka 

och stötta den idéburna sektorn inom äldreomsorgen. Alla utförare 

som staden anlitar för äldreomsorg ska ha som främsta motiv att 

bedriva högkvalitativ verksamhet, inte att dela ut vinst. Eventuella 

överskott ska återinvesteras i omsorgen. Endast utförare som har 

kollektivavtalsliknande villkor ska kunna delta i upphandlingar av 

äldreomsorg.”  

 

 

§ 8 Årsrapport 2013 för äldrenämnden 

Yttrande till revisionskontoret, dnr3.1.2-67/2014 senast 2014-06-30 

 

Ärende 

Föreligger ärende dnr 140-129/2014 

 

Yrkanden 

Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M) och ledamoten Helen 

Jäderlund Eckardt (FP) yrkar bifall till förvaltningens förslag  

till beslut med instämmande av vice ordföranden Christopher 

Ödmann m.fl. (MP), ledamoten Mirja Räihä m.fl. (S) och 

tjänstgörande ersättaren Brit Rundberg (V). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att samtliga partier ställde sig bakom 

förvaltningens förslag till beslut.  

 

 Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

och överlämnar det till revisionskontoret som sitt yttrande 

över årsrapporten 2013. 

  


